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1130408 高中職生英翻中短文翻譯題目 

Nature is full of examples of cycles. The seasons come and go in a cycle 

of spring, summer, autumn, and winter. The days move in cycles of day 

and night. And all living things live, grow, and die in cycles. For example, 

a sapling grows tall and strong. Then, one spring, the tree blossoms. 

These flowers later turn into fruit or other types of seeds. When these 

seeds fall, they land on the ground. The seeds can then grow. If the seeds 

get enough sunlight and rain, they will become young trees. As the trees 

blossom, the cycle repeats itself.  

 

sapling 小樹  
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1130408 高中職生英翻中短文翻譯參考答案 

自然界充滿了循環的例子。季節在春、夏、秋、冬中的循環來來去去。

日子在白天與夜晚的循環中一天一天過。還有所有活著的生物都在生、

成長與死亡中循環著。例如，一棵小樹長得又高又壯。然後，一個春

天，樹開花了。這些花之後轉變成果實或其他種類的種子。當這些種

子掉落，他們會落到土地上。這些種子可以再生長。如果這些種子得

到足夠的陽光和雨水，他們將會變成小樹。當樹開花，它會重複這個

循環。 

 


